
Патријарх Иринеј: Нисам забринут, од "велике Албаније" нема ништа, могу само да маштају
субота, 22 април 2017 08:50

Београд -- Патријарх Српске православне цркве Иринеј изјавио је, поводом изјава
албанских лидера, да о "великој Албанији" могу да маштају, али да од тога нема ништа.

  

  

"Србија треба да нађе средства да се на дипломатски начин одупре свему овоме",
изјавио је патријарх Иринеј за "Курир" и додао да није толико забринут јер мисли да су
ово "више жеље него претње".

  

"Изгледа ми то да Албанци желе да уз помоћ неких наших бивших пријатеља остваре те
своје жеље. Нећу да их именујем, али видим да хоће и до Ниша. Мало им је то, могли би и
до Београда", додао је он.

  

Патријарх је истакао да Србија треба да остане достојанствена и пронађе праве
одговоре на те изазове.

  

(Taнјуг) 
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